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KIF Alpin Møtereferat - styremøte 
 

Møte dato: 23.4.2019   Sted: Maren Handlers vei 9 
 

Skrevet av: Camilla Solsvik 
 

Sign:  Date: 23.4.2019 

 
Deltakere      Ikke tilstede 

Elsa Giljan 
Rodolphe Peillaud 
Thomas Sem Grøstad 
Camilla Solsvik 
JosteinTandberg 

 

Jørn V. Nygård 
Thomas Løver- 1 time 

 

 
Punkt Referat 

 
Agenda:  

1. Plan for neste sesong- Sportslig utvalg 
2. Sesongavslutning 13. mai 
3. Foreldrekontakter- rollebeskrivelse 
4. Punkter på aksjonsliste som må ordnes før sommeren 
5. Sponsoransvarlig 

 
1.  PLAN FOR NESTE SESONG 

• Thomas L (SU) sendte budsjettmodell for sesong 19/20 i forkant av møtet. 
Budsjettmodellen ble ikke godkjent. Styret mener at antall løpere vs pris ikke er 
realistisk 

• Styret bestemte at treningskostnader per aldersgruppe skal dekkes av per 
aldersgruppe. Foreslått at Elsa og Camilla går gjennom dette med Thomas Løver i 
forhold til økonomi. 

• Styret besluttet at det skal være likelønnsbetaling for alle trenere 
• Styret besluttet enstemmig i møtet at Anastasia Kedrina sin kontrakt må sies opp 

på grunn av økonomiske årsaker. Kontrakten må sies opp før 1. mai på pga vi er 
over budsjett. 

2.  SESONGAVSLUTNING 13. MAI 
• Avholdes i kantinen ved Kongsberg Idrettspark 
• Fastsatt agenda, aksjonsliste følges 

3.  ROLLEBESKRIVELSE FORELDREKONTAKT/MATERIALFORVALTER 
• Foreldrekontakt- utkast laget og tilsendt før møtet, ingen ytterligere korrigeringer, 

så rollebeskrivelsen er ok og vil bli gjort kjent på sesongavslutning 
• Materialforvalter- rollebeskrivelse - Rodolphe lager utkast 
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4.   PUNKTER PÅ AKSJONSLISTE- ORDNES FØR SÒMMEREN 
• Ble ikke tid, tas opp igjen neste styremøte 

5. SPONSOR 
• Thomas har skaffet sponsor på klubbklær, det er mulig at jakker blir klare til 

prøving på sesongavslutning (Helly Hansen) 
 

6.   
7.  
  
  
  
  

 
 
 


